
 

 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 27. februar stillet følgende spørgsmål nr. 174 

(Alm. del) til Indenrigs- og Sundhedsministeren, som hermed besvares foreløbigt. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

 

Spørgsmål nr. 174:  

”Kan ministeren i forlængelse af SUU alm. del - svar på spm. 93, svare på, hvor mange 

patienter som har fået tilskud til amalganfyldninger de sidste 10 år (svaret bedes for-

delt år for år)? Hvad det ville koste, hvis tilskud til amalganfyldninger i stedet blev gi-

vet til plastfyldninger?” 

 

Svar: 

Spørgsmålet vurderes ikke at kunne besvares indenfor fristen, fordi der skal  

indhentes bidrag fra Sundhedsdatastyrelsen til brug for besvarelsen. Jeg forventer at 

kunne svare endeligt på spørgsmålet ultimo april. 
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